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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani Orbán Viktor Miniszterelnök Úrho z

„Mit titkol Svájcban? ”
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A napokban egy közérdekű adatigénylés teljesítése kapcsán láttak napvilágot az ön utazásai ,

amely utazások között több érdekes svájci út is szerepel . Ezeknek a hivatalos kormányzat i

kommunikációban korábban semmi nyoma nem volt .

Havasi Bertalan az RTL Klubnak megírta, hogy mi volt ezeknek az utazásoknak a célja ,

ugyanakkor, három út kapcsán továbbra is felmerülnek kérdések .

2014. október 6-án Havasi Bertalan szerint ön azért járt Svájcban, hogy tárgyaljon az olimpiai

bizottság vezetésével . Nemhogy a találkozó témájáról, de arról sem írtak ekkor egy szót sem ,

hogy egyáltalán találkozott a NOB vezetésével, ám err ő l sem a NOB sem az ön hivatala ne m

adott tájékoztatást, miközben mind a két fél rendszeresen beszámol a hasonló találkozókról .

2015 . június 9 .-én Havasi Bertalan közlése szerint ön a kazah miniszterelnökkel egyeztetet t

Svájcban. Az ön aznapi hivatalos programjáról korábban annyit lehetett tudni, hogy az Ara b

Bankok Szövetségének éves közgyűlésén szólalt fel, innen pedig - szintén hivatalo s

közleményből tudható - Brüsszelbe repült az Európai Unió és a Latin-Amerikai és Karib i

Államok Közössége csúcstalálkozójára . Svájci találkozóról tehát nem volt szó és az se m

világos, hogy a kazah miniszterelnökkel miért Svájcban kellett találkoznia.



2017. február 27.-én ön állítólag a NOB elnökének számolt be a budapesti pályázat

visszavonásáról. Erről a személyes találkozóról sem volt egy szó sem a hivatalo s

tájékoztatásban.

A fentiek alapján az alábbi kérdésekre várom válaszát :

A NOB vezetőivel történt találkozásokról miért nem számolt be sem az ön hivatal ,

sem pedig a NOB?

Mi volt az oka annak, hogy a kazah elnökkel Svájcban találkoztak? A budapest i

konferencia és a brüsszeli út mellett hogyan volt ideje erre is?

Van-e önnek vagy a közvetlen családtagjainak svájci bankszámlája?

Van-e önnek vagy valamelyik családtagjának tulajdonrésze olyan offshor e

vállalkozásban, amely svájci bankban vezeti a bankszámláját?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. november 22 .

Szabó ímea
Független országgyűlési képviselő
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